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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 
 
 

Ημερομηνία:  Σάββατο, 28 Νοεμβρίου 2020 

Ώρα:  17:45-18:36 

Χώρος:  Διαδικτυακή πλατφόρμα  

 

 

Ο Πρόεδρος του ΔΣ κ. Ιωάννης Θ. Κούτσικος και η Γραμματέας του ΔΣ κα Σοφία 

Κουκουράκη, μετά από έλεγχο του καταλόγου παρόντων ενήμερων μελών, διαπίστωσαν την 

ύπαρξη της απαιτούμενης απαρτίας. Η Γενική Συνέλευση είναι επαναληπτική λόγω μη επίτευξης 

απαρτίας στην προγραμματισμένη για τις 24 Νοεμβρίου 2020 Τακτική Γενική Συνέλευση, 

δεδομένων των περιορισμών συναθροίσεων που έχουν επιβληθεί με την Κοινή Υπουργική 

Απόφαση Δ1α/Γ.Π.οικ.: 71342 - ΦΕΚ 4899/Β/6-11-2020 (lockdown 2) «Έκτακτα μέτρα 

προστασίας της δημόσιας υγείας από τον κίνδυνο περαιτέρω διασποράς του κορωνοϊού COVID-

19 στο σύνολο της Επικράτειας για το διάστημα από το Σάββατο 7 Νοεμβρίου 2020 έως και τη 

Δευτέρα 30 Νοεμβρίου 2020». Καταμετρήθηκαν 22 παρευρισκόμενοι εκ συνόλου 62 ενήμερων 

μελών και διαπιστώθηκε απαρτία του σώματος ανεξαρτήτως αριθμού παρευρισκομένων, βάσει 

του άρθρου 9.1.4 του Καταστατικού.  

 

 Πρόεδρος και Γραμματέας της Γενικής Συνέλευσης ορίστηκαν αντίστοιχα ο Πρόεδρος και 

η Γραμματέας του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΕΠΙ&ΜΑ, ήτοι ο κ. Ιωάννης Θ. Κούτσικος και η 

κα Σοφία Κουκουράκη, με ομόφωνη έγκριση της Συνέλευσης και για λόγους ευκολίας προς την 

ηλεκτρονική διεξαγωγή της. Ο κ. Κούτσικος κατόπιν ζήτησε και έλαβε την άδεια του σώματος για 

τη μαγνητοφώνηση της Γενικής Συνέλευσης, μόνο για τους σκοπούς της τήρησης των Πρακτικών, 

μετά τη δημοσίευση των οποίων το αρχείο θα καταστραφεί με ευθύνη της Γραμματείας. 

 

 Μετά την τήρηση των απαιτούμενων τύπων και διαδικασιών, όπως προβλέπεται από το 

Καταστατικό, ο Πρόεδρος ανέγνωσε την Ημερήσια Διάταξη, ως ακολούθως: 

 

1) Απολογισμός πεπραγμένων Διοικητικού Συμβουλίου 

2) Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής 

3) Προγραμματισμός δράσης για το έτος 2021 

 

Σχετικά με κάθε επιμέρους θέμα εκ των ανωτέρω, συζητήθηκαν και αποφασίστηκαν τα 

παρακάτω: 

 

 

1) Έγκριση απολογισμού πεπραγμένων Διοικητικού Συμβουλίου  

2) Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής 

 Ο Πρόεδρος του ΔΣ κ. Κούτσικος παρουσίασε στη Συνέλευση τα πεπραγμένα του ΔΣ, 

διακρίνοντας μεταξύ Επιστημονικού και Διοικητικού σκέλους. 

Ως προς το Επιστημονικό σκέλος, παρουσιάστηκαν τα πεπραγμένα για τα έτη 2019-2020, ως 

ακολούθως: 

• Πραγματοποιήθηκαν τρεις Ημερίδες Συνεχιζόμενης Ιατρικής Εκπαίδευσης σε κάθε έτος, 

ενόψει και των περιορισμών του ΕΟΦ (έως τέσσερις εκδηλώσεις ανά έτος).   

• Το 2019 ξεκίνησε, στο πλαίσιο εξωστρέφειας, η συνεργασία με την Ελληνική 

Ενδοκρινολογική Εταιρεία – Πανελλήνια Ένωση Ενδοκρινολόγων (ΕΕΕ-ΠΕΕ) και την 

Ελληνική Εταιρεία Χειρουργών Ενδοκρινών Αδένων (ΕΕΧΕΑ) με την 1η Κοινή Εκδήλωση, 

που πραγματοποιήθηκε τον Δεκέμβριο του 2019 στο Ρέθυμνο και ήταν η τέταρτη 

εκδήλωση της ΕΕΠΙ&ΜΑ για το έτος αυτό. Η 2η Κοινή Εκδήλωση ΕΕΠΙ&ΜΑ, ΕΕΕ-ΠΕΕ και 

ΕΕΧΕΑ πραγματοποιήθηκε τον Φεβρουάριο του 2020 στην Αλεξανδρούπολη. Στο χρονικό 

αυτό σημείο εκδηλώθηκε η πανδημία κορωνοϊού, οπότε και ανετράπη ο προγραμματισμός 

για τις επόμενες Κοινές Εκδηλώσεις. Στόχος της ΕΕΠΙ&ΜΑ ήταν να απευθυνθεί στην 
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περιφέρεια, σε πόλεις που δεν έχουν Τμήματα Πυρηνικής Ιατρικής, για να γίνει γνωστή η 

ειδικότητα πάνω σε εφαρμογές σχετικές με την Ενδοκρινολογία. Οι εκδηλώσεις αυτές 

πραγματοποιήθηκαν πιλοτικά και στέφθηκαν με απόλυτη επιτυχία. Πρόθεση του ΔΣ είναι 

να συνεχίσει αυτή τη δραστηριότητα, όταν το επιτρέψουν και πάλι οι συνθήκες. 

• Αναφορικά με τις υπόλοιπες δράσεις της ΕΕΠΙ&ΜΑ εκτός των εκδηλώσεων, η Εταιρεία 

έδωσε και δίνει την αιγίδα της στα επιμέρους Τμήματα Πυρηνικής Ιατρικής για την 

πραγματοποίηση περαιτέρω επιστημονικών εκδηλώσεων, εφόσον της ζητείται. 

• Η ΕΕΠΙ&ΜΑ είναι επίσης σε συνεργασία με την Εταιρεία Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδος 

(ΕΟΠΕ) για τη συνδιοργάνωση εκδηλώσεων, με πρόσφατο παράδειγμα τα Webinars 

Πυρηνικής Ιατρικής και Ογκολογίας (Σεπτέμβριος 2020). 

• Ανά διετία πραγματοποιείται και το Πανελλήνιο Συνέδριο Πυρηνικής Ιατρικής. Το 15ο 

Πανελλήνιο Συνέδριο ήταν προγραμματισμένο να πραγματοποιηθεί τον Μάιο του 2020 

στην Πάτρα, αλλά λόγω της κατάστασης με την πανδημία αναβλήθηκε. Οι νέες 

ημερομηνίες για τη διεξαγωγή του είναι 27-30 Μαΐου 2021, μεταφέρεται δηλαδή για έναν 

χρόνο μετά. Η προσπάθεια που γίνεται από τον Πρόεδρο του Συνεδρίου Καθηγητή κ. 

Δημήτρη Αποστολόπουλο είναι να διεξαχθεί σε υβριδική μορφή, δηλαδή με ταυτόχρονη 

συμμετοχή συνέδρων με φυσική παρουσία, αλλά και εξ αποστάσεως παρακολούθηση. 

Εφόσον οι συνθήκες δεν το επιτρέψουν, το Συνέδριο θα πραγματοποιηθεί εξ ολοκλήρου 

σε virtual μορφή. 

• Η ΕΕΠΙ&ΜΑ, παρακολουθώντας τις εξελίξεις της πανδημίας του κορωνοϊού, διοργάνωσε 

πολύ γρήγορα το πρώτο webinar (και στα χρονικά της ιστορίας της) με θέμα την 

«Πυρηνική Ιατρική στην COVID εποχή» τον Μάιο του 2020. Αν και πειραματική ως προς 

τον τρόπο υλοποίησης, η εκδήλωση υπήρξε επιτυχημένη. Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε 

με τη χορηγία της GE Healthcare.  

• Στο ίδιο πλαίσιο, η ΕΕΠΙ&ΜΑ δημιούργησε πολύ γρήγορα, ήδη από τις απαρχές της 

πανδημίας, στην ιστοσελίδα της μία «Γωνία COVID» για ανακοινώσεις αναφορικά με τον 

κορωνοϊό. Εκεί αναρτήθηκαν Κατευθυντήριες Οδηγίες Ασφαλούς Πρακτικής των 

Τμημάτων Πυρηνικής Ιατρικής, αλλά και πρόσφατη επικαιροποίηση (ιδίως σε ό,τι αφορά 

στις θεραπείες), λαμβάνοντας υπόψη τα τωρινά δεδομένα. 

• Στο σκέλος της Εκπαίδευσης, λυπεί ιδιαίτερα την ΕΕΠΙ&ΜΑ η ανάγκη να προβεί σε 

αναστολή των μαθημάτων των ειδικευομένων. Ούτως η άλλως, στα Τμήματα Πυρηνικής 

Ιατρικής υπάρχουν αυτή τη στιγμή ελάχιστοι έως καθόλου ειδικευόμενοι. Εκ των 

πραγμάτων, το βάρος πέφτει στα νοσοκομεία που καλούνται να εκπαιδεύσουν τους 

ειδικευόμενους. Η ΕΕΠΙ&ΜΑ ευχαριστεί τα νοσοκομεία για τον επιπλέον φόρτο που 

αναλαμβάνουν και τους συναδέρφους στα εκπαιδευτικά κέντρα αυτά. Την κατάσταση αυτή 

πρέπει να λάβει υπόψη της και η Επιτροπή Εκπαίδευσης ΕΕΠΙ&ΜΑ, ούτως ώστε οι Ημερίδες 

που πραγματοποιούνται να έχουν ισχυρό αντίκτυπο και στην εκπαίδευση των 

ειδικευομένων.  

• Σχετικά με τη διεκδίκηση εκ μέρους της ΕΕΠΙ&ΜΑ της διοργάνωσης του Παγκοσμίου 

Συνεδρίου της WFNMB για το έτος 2026, δυστυχώς δεν είχε αίσια έκβαση. Το γεγονός 

αυτό λύπησε ιδιαίτερα αυτούς που ενεπλάκησαν στην προετοιμασία και υποβολή της 

ελληνικής υποψηφιότητας, αλλά και πολλούς συναδέρφους. Ο κ. Κούτσικος εξέφρασε την 

ικανοποίηση και υπερηφάνειά του για το γεγονός ότι η ελληνική υποψηφιότητα ήταν 

εξαιρετικά υψηλού επιπέδου και αξιώσεων. Ο φάκελος ήταν υπερπλήρης, τόσο στο 

επιστημονικό όσο και στο οργανωτικό σκέλος, και η Επιτροπή Διεκδίκησης εδέχθη τα 

συγχαρητήρια της WFNMB, αλλά και πολλών συναδέρφων του εξωτερικού. Ωστόσο, στη 

διαδικασία ψηφοφορίας προφανώς υπολογίζονται άλλα κριτήρια. Η ΕΕΠΙ&ΜΑ συνεχάρη 

την υποψηφιότητα της Καρθαγένης (Κολομβία) που υπερψηφίστηκε. Σημειώθηκε ότι η 

καταστατική (βάσει απόφασης της Γενικής Συνέλευσης) δέσμευση που ανέλαβε η Επιτροπή 

Διεκδίκησης (Ι.Θ. Κούτσικος, Π. Γεωργούλιας, Ι. Ιακώβου) ότι δεν θα υπάρξει καμία 

επιβάρυνση στο ταμείο της ΕΕΠΙ&ΜΑ έγινε πράξη. Επιπλέον, οι εταιρείες SPEG και Convin, 

που συνέπραξαν για την υποστήριξη του φακέλου διεκδίκησης, ενημέρωσαν ότι οι 

ενέργειες που έγιναν συμβάδιζαν οικονομικά με τα έσοδα από χορηγούς εταιρείες, κατά 

τρόπο ώστε να υπάρχει ισοσκελισμός εσόδων/εξόδων, οπότε η προσπάθεια αποτιμάται 

θετικά και από αυτή την άποψη. 
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• Τέλος, έγινε αναφορά στο CNS SPECT/CT Imaging Educational Course, για την υλοποίηση 

του οποίου υπεβλήθη αίτημα χορήγησης unrestricted educational grant στα κεντρικά της 

εταιρείας GE Healthcare (Global). Η πρόταση πέρασε από σκληρή και αρκετά απαιτητική 

διαδικασία και είχε αίσια έκβαση, καθώς τελικά η ΕΕΠΙ&ΜΑ έλαβε το grant. Είναι και το 

πρώτο grant που λαμβάνει η ΕΕΠΙ&ΜΑ από συστάσεώς της για εκπαιδευτικό πρόγραμμα. 

Δυστυχώς, η συγκυρία της πανδημίας δεν επέτρεψε να διοργανωθεί όπως είχε αρχικά 

σχεδιαστεί. Συγκεκριμένα, το Course ήταν προγραμματισμένο να πραγματοποιηθεί στις 

13-14 Νοεμβρίου 2020. Εντέλει επαναπρογραμματίστηκε για τις 18-19 Δεκεμβρίου 2020, 

με υβριδικό σχεδιασμό: ηλεκτρονική συμμετοχή για το θεωρητικό σκέλος και φυσική 

παρουσία για το hands-on εφόσον επιτρέπεται από το πλαίσιο μέτρο που θα είναι σε ισχύ 

την περίοδο εκείνη (διαφορετικά και αυτό θα πραγματοποιηθεί με συμμετοχή εξ 

αποστάσεως και όχι όπως είναι η επιθυμία και ο σχεδιασμός του ΔΣ να πραγματοποιηθεί). 

Στόχος του ΔΣ είναι να καθιερωθεί σε ετήσια βάση, όπως θα αναπτυχθεί και στην 

παρουσίαση του προγραμματισμού ενεργειών για το επόμενο έτος. Ο κ. Κούτσικος 

εξέφρασε την πεποίθησή του ότι στο μέλλον θα δοθεί η δυνατότητα το Course να 

πραγματοποιηθεί με τους όρους και προδιαγραφές που είχαν αρχικά σχεδιαστεί.    

Ως προς το Διοικητικό σκέλος, παρουσιάστηκαν τα πεπραγμένα για τα έτη 2019-2020, ως 

ακολούθως: 

• Η εταιρεία Convin ανέλαβε βάσει σύμβασης που υπεγράφη τη Γραμματεία της ΕΕΠΙ&ΜΑ. 

Η σχετική σύμβαση υπεγράφη σε συνδυασμό με την υποστήριξη της διεκδίκησης για το 

Παγκόσμιο Συνέδριο της WFNMB. H Convin πήρε τη σκυτάλη από την SPEG εντελώς 

αρμονικά και πλέον υποστηρίζει διοικητικά την ΕΕΠΙ&ΜΑ. Χάρη στη βοήθειά της έχουμε 

τις πολύ επιτυχημένες ηλεκτρονικές εκδηλώσεις της Εταιρείας μας.  

• Η ανανέωση της ιστοσελίδας της ΕΕΠΙ&ΜΑ είναι σε εξέλιξη. Γίνεται στο πλαίσιο μιας 

αναβάθμισης των υπηρεσιών προς τα μέλη της Εταιρείας και ενός εκσυγχρονισμού των 

μέσων. Συγκεκριμένα, αφορά στη δημιουργία ηλεκτρονικού μητρώου μελών και στην 

ψηφιοποίηση του αρχείου. Ήδη έχει ξεκινήσει η χρήση της νέας πλατφόρμας υπηρεσιών, 

καθώς το σύνολο των μελών έλαβε την υπενθύμιση καταβολής της ετήσιας συνδρομής με 

δυνατότητα online διαδικασίας. Αυτή η ανανέωση θα λειτουργήσει ως ένα επιπλέον 

κίνητρο για συμμετοχή στην Εταιρεία και τις διαδικασίες της, καθότι στα άμεσα 

υλοποιήσιμα βήματα σχεδιασμού συμπεριλαμβάνεται η πρόσβαση σε εκπαιδευτικό 

περιεχόμενο αποκλειστικά για τα μέλη της ΕΕΠΙ&ΜΑ, μέσω μιας ασφαλούς περιοχής μελών 

στην ιστοσελίδα. Η ανανέωση είναι προγραμματισμένη να ολοκληρωθεί στο τέλος του 

έτους. 

• Στα Διοικητικά πεπραγμένα εντάσσονται και παραστάσεις/παρεμβάσεις του Διοικητικού 

Συμβουλίου σε δημόσιες αρχές, επ’ωφελεία του κλάδου και της ειδικότητας της Πυρηνικής 

Ιατρικής. Παρεμβάσεις πραγματοποιήθηκαν στο διάστημα αυτό στο Υπουργείο Υγείας, στο 

Υπουργείο Οικονομικών, στον ΕΟΠΥΥ, στο ΚΕΣΥ, κ.λπ. Συνοπτικά αναφέρθηκε η 

καταλυτική παρουσία της ΕΕΠΙ&ΜΑ στο Υπουργείο Υγείας (με άμεσες παρεμβάσεις, αλλά 

και συναντήσεις) για το ζήτημα των απογευματινών ιατρείων και της νέας ΚΥΑ που 

δημοσιεύτηκε, καθότι στο προσχέδιο της απόφασης υπήρχε πρόβλεψη τα ποσοστά των 

συμμετεχόντων στην ολοήμερη λειτουργία να είναι σχεδόν τα μισά από αυτά που εντέλει 

συμπεριελήφθησαν και δημοσιεύθηκαν, επ’ωφελεία όχι μόνο των Πυρηνικών Ιατρών, 

αλλά και των υπολοίπων συνεργατών μας Φυσικών Ιατρικής και Τεχνολόγων (σε αντίθεση 

με άλλες επιστημονικές εταιρείες, η ΕΕΠΙ&ΜΑ τοποθετήθηκε υπέρ της ισότιμης 

μισθολογικής αντιμετώπισης των συνεργατών μας και της διάκρισης των ρόλων πυρηνικών 

ιατρών, συνεργαζομένων ιατρών και λοιπών επιστημόνων υγείας).  

• Ένα άλλο ζήτημα που χρήζει μνείας είναι αυτό που προέκυψε από την επιστολή της 

Ελληνικής Ακτινολογικής Εταιρείας προς το Υπουργείο Υγείας, μέσω της οποίας ζητούσαν 

να γίνουν υπεύθυνοι για το PET και οι Ακτινολόγοι. Το Διοικητικό Συμβούλιο ασχολήθηκε 

με αυτό το θέμα πολύ εντατικά και, με τη συνδρομή πολλών συναδέρφων από τον ιδιωτικό 

και κυρίως τον δημόσιο τομέα (νοσοκομεία του ΕΣΥ, αλλά και πανεπιστημιακά), στους 

οποίους απευθύνει θερμές ευχαριστίες, συνέταξε επίσημη επιστολή-τοποθέτηση προς το 

Υπουργείο Υγείας. Από το Υπουργείο Υγείας υπάρχει η επίσημη δέσμευση ότι το θέμα έχει 
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λήξει και μένει να το δούμε και στην πράξη. Το ΔΣ θα παραμείνει σε εγρήγορση, για την 

προστασία των επαγγελματικών δικαιωμάτων της ειδικότητάς μας. 

• Σε σχέση με το Υπουργείο Υγείας, το ΔΣ πραγματοποίησε καταγραφή του έμψυχου υλικού, 

αλλά και του εξοπλισμού των Τμημάτων Πυρηνικής Ιατρικής στον Δημόσιο Τομέα, σε μια 

προσπάθεια να διεκδικήσουμε την ενδυνάμωση της ειδικότητάς μας μέσα στη στόχευση 

της επόμενης χρονιάς.  

• Σε ό,τι αφορά στο Υπουργείο Οικονομικών, η παρέμβαση του ΔΣ υπήρξε καίρια, μιας και 

επέφερε τη μείωση του ΦΠΑ των ραδιοφαρμάκων. Η μείωση αυτή αποτελούσε πάγιο 

αίτημα της Εταιρείας και από προηγούμενες Διοικήσεις της και μάλιστα επί προεδρείας του 

Καθηγητή κ. Ανδρέα Φωτόπουλου είχε φτάσει στο Υπουργείο η σχετική πρόταση. 

Προφανώς η κατάσταση ωρίμασε τώρα. Ξεκίνησε η διαδικασία με μία αρχική μείωση σε 

κάποια κατηγορία και, μετά από την παρέμβαση του ΔΣ, ο ΦΠΑ μειώθηκε από το 24% στο 

6% σε όλα τα ραδιοφάρμακα. Η εξέλιξη αυτή ευνόησε τόσο τους προμηθευτές μας όσο και 

τα Τμήματα Πυρηνικής Ιατρικής, καθότι μέρος του προϋπολογισμού των τελευταίων 

αφορά και στον ΦΠΑ.  

• Όσον αφορά στον ΕΟΠΥΥ, υπάρχει αγαστή συνεργασία και πολύ καλή επικοινωνία. Το ΔΣ 

εστιάζει τις προσπάθειές του στην ενεργοποίηση της ηλεκτρονικής εφαρμογής 

ραδιοφαρμάκων. Επίσης, έχει ζητηθεί ξεχωριστός προϋπολογισμός για τα θεραπευτικά 

ραδιοφάρμακα. Οι δράσεις αυτές έχουν ήδη ξεκινήσει και αναμένουμε να κορυφωθούν 

την επόμενη χρονιά.  

• Σε ό,τι αφορά στο Κεντρικό Συμβούλιο Υγείας (ΚΕΣΥ), οι δράσεις έχουν ξεκινήσει από 

διετίας, με την ανάληψη καθηκόντων του ΔΣ, αλλά με την εξέλιξη του οργάνου αυτού και 

την αλλαγή του προεδρείου του πάγωσαν και θα τεθούν εκ νέου την επόμενη χρονιά. Οι 

δράσεις αφορούν κυρίως στην κοστολόγηση νέων πράξεων Πυρηνικής Ιατρικής, στην 

ανακοστολόγηση και ονοματολογία των υφιστάμενων πράξεων, καθώς και την 

επικαιροποίηση των ενδείξεων του ΡΕΤ.  

Ο κ. Κούτσικος έκλεισε τον απολογισμό πεπραγμένων με μία αναφορά στον αριθμό των ενεργών 

μελών. Η ΕΕΠΙ&ΜΑ αναφέρεται στους διάφορους καταλόγους καταγραφής και fora ότι απαρτίζεται 

από 350 μέλη, τα ενεργά μέλη κυμαίνονται από 180 έως περίπου 200, ενώ σήμερα που μιλάμε 

και μετά από προσπάθειες και υπενθυμίσεις τις τελευταίες ημέρες τα ενήμερα μέλη είναι μόλις 62. 

Η εικόνα αυτή δεν χαροποιεί το Διοικητικό Συμβούλιο, καθότι αποδυναμώνει τη θέση και τις 

προσπάθειες της ΕΕΠΙ&ΜΑ στις επαφές της με άλλες επιστημονικές εταιρείες, αλλά και με τους 

φορείς. Συγκεκριμένα, ο Πρόεδρος της ΕΕΠΙ&ΜΑ έκανε τρία σχόλια επί της κατάστασης αυτής:  

α) Η Βόρεια Ελλάδα δυστυχώς απέχει. Βορείως της Λάρισας, υπάρχουν αυτή τη στιγμή μόνο οκτώ 

(8) ενήμερα μέλη, τη στιγμή που μόνο η Κρήτη αριθμεί επτά (7). Υπάρχει η επιφύλαξη να 

οφείλεται ο αριθμός αυτός στην επιβάρυνση που υπάρχει στην εξέλιξη της πανδημίας σε αυτόν 

τον γεωγραφικό χώρο.  

β) Εκ των 62 ενήμερων μελών, ιδιώτες είναι μόλις δεκατρείς (13), επίσης ένα πολύ μικρό νούμερο 

τη στιγμή που ο αριθμός των ιδιωτών Πυρηνικών Ιατρών είναι πολύ μεγαλύτερος. Κάποια περίοδο 

υπήρχε η Ομοσπονδία Ιδιωτών Πυρηνικών Ιατρών, επί της παρούσης φαίνεται να έχει παγώσει. 

Θα πρέπει να επικοινωνήσουμε με τον κ. Χατζηπαναγιώτου, που είναι και ενεργό μέλος της 

ΕΕΠΙ&ΜΑ, και να δούμε πού βρίσκεται αυτή η πρωτοβουλία.  

γ) Στη σημερινή εκδήλωση συμμετείχαν περίπου 35 άτομα στο Επιστημονικό Πρόγραμμα, εκ των 

οποίων οι 12 δεν είναι ενήμερα μέλη μας. Πρόκειται για μία εκδήλωση όπου συμμετέχουν μόνο 

Πυρηνικοί Ιατροί και η συμμετοχή στο Πρόγραμμα αποτελεί τιμή για τον προσκεκλημένο πρόεδρο, 

ομιλητή ή σχολιαστή. Ο Πρόεδρος της ΕΕΠΙ&ΜΑ εξέφρασε την ευχή να ανταποκριθούν οι 

προσκεκλημένοι έμπρακτα στην τιμή αυτή, καθώς και την πικρία του Διοικητικού Συμβουλίου για 

το γεγονός ότι οι μισοί εκ των αναφερθέντων 12 μελών έχουν ηγετικές θέσεις στα επιμέρους 

τμήματα και φορείς όπου υπηρετούν, στον δημόσιο ή στον ιδιωτικό τομέα.  

Για την εικόνα αυτή, ο Πρόεδρος της ΕΕΠΙ&ΜΑ θα προτείνει στο επόμενο Διοικητικό Συμβούλιο 

τη σύνταξη επιστολής στους Διευθυντές Τμημάτων, παρακαλώντας τους για την ενεργοποίηση 

των μελών της Εταιρείας. Πρέπει να υπάρχει σύμπνοια και ομοψυχία, για την επιτυχή διαχείριση 

των ζητημάτων του κλάδου, καθώς και έμπρακτη υποστήριξη της ΕΕΠΙ&ΜΑ. Τα τελευταία δύο 
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χρόνια, έξι (6) τμήματα νοσοκομείων έχουν απευθυνθεί στην ΕΕΠΙ&ΜΑ ζητώντας συνδρομή για 

διάφορα θέματα, όπως προσωπικού, μηχανημάτων, προμήθειας ραδιοφαρμάκων, και το 

Διοικητικό Συμβούλιο αφιέρωσε χρόνο για την υποστήριξή τους. Τα έξι αυτά Τμήματα αριθμούν 

αυτή τη στιγμή συνολικά έξι (6) ενεργά μέλη και αυτό λέει πολλά. Η ίδια πραγματικότητα αφορά 

φυσικά και στις προηγούμενες Διοικήσεις της ΕΕΠΙ&ΜΑ και δεν μπορεί το «ευχαριστώ» να είναι η 

πλήρης αδιαφορία προς την Εταιρεία. 

Ο Πρόεδρος του ΔΣ κ. Κούτσικος έκλεισε με τη θερμή παράκληση προς τη Συνέλευση για την 

ενδυνάμωση της Εταιρείας, με τη διεύρυνση του αριθμού των ενεργών και ενήμερων μελών της.   

 Ακολούθησε η παρουσίαση από τον Ταμία του ΔΣ κ. Λουκά Λαμπράκο του οικονομικού 

απολογισμού έτους και ειδικότερα της περιόδου Δεκέμβριος 2019 – Νοέμβριος 2020. 

Ο κ. Λαμπράκος ανέφερε τα κύρια σημεία του απολογισμού, εστιάζοντας στο γεγονός ότι το 

αποτέλεσμα είναι θετικό. Τα έξοδα ήταν σημαντικά, λόγω της αναβάθμισης της ιστοσελίδας, αλλά 

και της εισόδου της ΕΕΠΙ&ΜΑ σε ένα καινούργιο διαδικτυακό πλαίσιο λειτουργίας, που απαιτεί 

υποδομές, τεχνογνωσία και εξειδικευμένες υπηρεσίες, τις οποίες η ΕΕΠΙ&ΜΑ δεν θα μπορούσε 

μόνη της να υποστηρίξει. Στο σημείο αυτό, ο κ. Λαμπράκος έκανε μνεία στη συνεισφορά της νέας 

Γραμματείας της ΕΕΠΙ&ΜΑ Convin στην ομαλή και γρήγορη προσαρμογή της Εταιρείας στις 

απαιτήσεις της ηλεκτρονικής υποστήριξης των διοικητικών μηχανισμών, αλλά και της διεξαγωγής 

εκδηλώσεων στην εποχή της πανδημίας, και μάλιστα κατά τρόπο άνετο και επιτυχή. Το πλεόνασμα 

αξιολογείται ως μικρό μεν, αλλά θετικό δεδομένων των ιδιαίτερων δυσκολιών της χρονιάς αυτής, 

της μειωμένης καταβολής συνδρομών μελών, αλλά και της επίσης μειωμένης οικονομικής 

υποστήριξης εκ μέρους των χορηγών εταιρειών στις εκδηλώσεις της Εταιρείας. 
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Ολοκληρώνοντας την παρουσίασή του, ο κ. Λαμπράκος εκτίμησε ότι το αποτέλεσμα της επόμενης 

χρονιάς θα είναι καλύτερο, καθώς αναμένεται, με την ολοκλήρωση της αναβάθμισης της 

ιστοσελίδας και των ηλεκτρονικών υπηρεσιών, να μειωθεί σημαντικά το ποσό των εξόδων. 

 Ακολούθως, ο Πρόεδρος της ΕΕΠΙ&ΜΑ κ. Ιωάννης Θ. Κούτσικος παρουσίασε εκ μέρους 

της Εξελεγκτικής Επιτροπής τη σχετική έκθεση, αντίγραφο της οποίας υπεβλήθη για την τήρηση 

των πρακτικών και προσαρτάται στο παρόν. 

Συγκεκριμένα αναφέρεται στο σχετικό πρακτικό ότι η Εξελεγκτική Επιτροπή απαρτιζόμενη από 

τους κ.κ. Γεώργιο Αγγελίδη και Στεφανία Επισκοποπούλου και απόντος του τρίτου μέλους κ. 

Αντωνίου-Δημοσθένη Καλκίνη ως μη ευρεθέντος και μη ενήμερου από διετίας στις οικονομικές 

του υποχρεώσεις προς την ΕΕΠΙ&ΜΑ, συνεδρίασε ηλεκτρονικά και υπέβαλε στο Διοικητικό 

Συμβούλιο την προβλεπόμενη από τις καταστατικές διαδικασίες Έκθεση. Κατόπιν ελέγχου του 

συνόλου των παραστατικών και συμπληρωματικών δικαιολογητικών που ζητήθηκαν, η 

Εξελεγκτική Επιτροπή επιβεβαίωσε το καλώς έχειν της ταμειακής διαχείρισης και εισηγείται στη 

Γενική Συνέλευση την απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη.  

 Με την ολοκλήρωση της παρουσίασης της Έκθεσης της Εξελεγκτικής Επιτροπής, ο 

Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης κ. Κούτσικος κάλεσε το σώμα να ψηφίσει στο ερώτημα 

«Εγκρίνετε τον απολογισμό της περιόδου Δεκεμβρίου 2019 – Νοεμβρίου 2020;» και με πιθανές 

απαντήσεις Εγκρίνεται / Απορρίπτεται / Αποχή. Η Γενική Συνέλευση, μετά από ηλεκτρονική 

ψηφοφορία, ενέκρινε τα πεπραγμένα ομόφωνα (με ψήφους 20 υπέρ, 0 κατά και αποχή 0 μελών). 

 Με την ολοκλήρωση της ψηφοφορίας, ζήτησε και έλαβε τον λόγο η Γραμματέας του ΔΣ 

κα Σοφία Κουκουράκη, η οποία επιβεβαίωσε την καλή συνεργασία και τη θετική διάθεση που 

υπάρχει στο ΔΣ της ΕΕΠΙ&ΜΑ, εξέφρασε δε την ικανοποίησή της για το κλίμα ομόνοιας επ’ωφελεία 

της ειδικότητας της Πυρηνικής Ιατρικής. Επιπλέον, εξέφρασε τη λύπη της για το μειωμένο 

ποσοστό των ενήμερων μελών και παρότρυνε τους Πυρηνικούς Ιατρούς που αγαπούν και θέλουν 

να υπηρετήσουν την ειδικότητα αυτή να βοηθήσουν την ΕΕΠΙ&ΜΑ να συνεχίσει το έργο της. 

 Μετά την τοποθέτηση της κας Κουκουράκη και κατόπιν προσκλήσεως του Προέδρου της 

ΓΣ κ. Κούτσικου για να λάβει τον λόγο όποιος εκ του σώματος το επιθυμούσε, ο Αντιπρόεδρος 

του ΔΣ κ. Παναγιώτης Γεωργούλιας ζήτησε και έλαβε τον λόγο προς δημόσια τοποθέτηση. Αρχικά, 

ο κ. Γεωργούλιας εξέφρασε την ικανοποίησή του για τη συνεργασία μεταξύ των μελών του ΔΣ, 
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την κατά δήλωσή του αρμονικότερη από όλες τις συνθέσεις στις οποίες έχει συμμετάσχει και 

ταυτόχρονα πιο δραστήρια. Παράλληλα όμως εξέφρασε την πικρία του για την αντίθεση που 

υπάρχει με την εικόνα απομόνωσης από το σώμα των Πυρηνικών Ιατρών, για την οποία 

ενδεχομένως να υπάρχει και ευθύνη της Διοίκησης, αλλά σε κάθε περίπτωση πρέπει να λυθεί, ως 

θέμα όχι τόσο ισχύος όσο ηθικής τάξης. Δεν μπορεί να λειτουργεί η ΕΕΠΙ&ΜΑ απομονωμένη από 

το σώμα των συναδέρφων, ούτε όμως και οι συνάδερφοι να αποδέχονται για τον εαυτό τους την 

απομάκρυνση από το ΔΣ, καθότι το τελευταίο εκπροσωπεί την ειδικότητα αυτή. Το ΔΣ έχει την 

ευθύνη μέχρι τη λήξη της θητείας του να κάνει ό,τι καλύτερο μπορεί σε όλα τα πεδία: 

εκπαιδευτικό, διοικητικό, θεσμικό (αντικειμενικά και σύμφωνα με τον νόμο, η ΕΕΠΙ&ΜΑ είναι ο 

θεσμικός συνομιλητής με την Πολιτεία και τα όργανά της), αλλά και προάσπισης της ειδικότητας. 

Ο σύλλογος των ιδιωτών στον οποίον έγινε αναφορά δεν έχει δείξει τα τελευταία χρόνια με έναν 

ενεργό ρόλο ότι μπορεί να εκπροσωπεύσει και να υποστηρίξει τα επαγγελματικά δικαιώματα και 

συμφέροντα της ειδικότητας. Ο κ. Γεωργούλιας κατέληξε με την πρόταση να έρθουμε όλοι πιο 

κοντά έως και την επόμενη Γενική Συνέλευση, η οποία θα είναι και Εκλογική για την ανάδειξη του 

επόμενου ΔΣ της ΕΕΠΙ&ΜΑ, με περισσότερη δύναμη και με μεγαλύτερη αυτοπεποίθηση να 

κάνουμε ό,τι καλύτερο μπορούμε.  

 Ο κ. Κούτσικος, αφού ευχαρίστησε τον κ. Γεωργούλια για την τοποθέτησή του, ζήτησε να 

δευτερολογήσει σχετικά με την αναφορά στην Ομοσπονδία Ιδιωτών Πυρηνικών Ιατρών. 

Ειδικότερα, διευκρίνισε ότι η αναφορά έγινε με το πνεύμα της πρόσκλησης προς την ομάδα αυτή, 

εφόσον είναι οργανωμένη, να συμπράξει με την ΕΕΠΙ&ΜΑ στην επίτευξη των σκοπών της 

τελευταίας, με τη μεσολάβηση κάποιου κοινού μέλους. Στο γενικότερο αυτό πνεύμα σύμπνοιας, 

ο κ. Κούτσικος έκανε λόγο και για την επιδίωξη της ένωσης της ΕΕΠΙ&ΜΑ με την «Ελληνική 

Εταιρεία Πυρηνικής Ιατρικής», ίσως και με πρωτοβουλία της ΕΕΠΙ&ΜΑ που είναι και ο επίσημος 

φορέας της ειδικότητας και συνομιλητής της Πολιτείας. 

 

 

3) Προγραμματισμός δράσης για το έτος 2021 

 Ο Πρόεδρος του ΔΣ της ΕΕΠΙ&ΜΑ κ. Ιωάννης Θ. Κούτσικος αναφέρθηκε στους βασικούς 

άξονες της δράσης της Εταιρείας για το έτος 2021, ως ακολούθως: 

• Στόχευση στο ΚΕΣΥ 

Ενόψει της αλλαγής ηγεσίας στο ΚΕΣΥ, το ΔΣ έχει θέσει ως στόχο την άσκηση πίεσης, με 

συμπαραστάτη το Υπουργείο Υγείας, α) για την κοστολόγηση νέων πράξεων (π.χ. 

σπινθηρογραφήματος παραθυρεοειδών, gated SPECT, κ.λπ.) προς συνταγογράφηση και 

β) την αλλαγή κακής ονοματοδοσίας σε κάποιες υφιστάμενες πράξεις και ενδεχομένως την 

ανακοστολόγησή τους. Ήδη έχει κοινοποιηθεί ένας συγκριτικός πίνακας (που καταρτίστηκε 

με τη βοήθεια του κ. Φωτόπουλου και αρκετή δουλειά από τον κ. Τσιούρη), όπου 

καθίσταται προφανές το πολύ χαμηλό επίπεδο στο οποίο βρίσκονται οι τιμές στην Ελλάδα. 

Ως τρίτη επιδίωξη αναφέρθηκε η επικαιροποίηση των ενδείξεων του ΡΕΤ. 

• Στόχευση στον ΕΟΠΥΥ 

Αφορά ιδίως στην ενεργοποίηση της ηλεκτρονικής εφαρμογής ραδιοφαρμάκων, κάτι που 

θα μας δώσει μεγάλη αυτοτέλεια και αυτονομία, καθότι ο Πυρηνικός Ιατρός θα είναι αυτός 

που θα αποφασίζει για την πράξη αυτή. Επίσης από τον ΕΟΠΥΥ θα ζητηθεί ξεχωριστός 

προϋπολογισμός για τα θεραπευτικά ραδιοφάρμακα. 

• Εκδηλώσεις 

Έγινε ήδη αναφορά στο Πανελλήνιο Συνέδριο Πυρηνικής Ιατρικής, με ημερομηνίες 

διεξαγωγής 27-30 Μαΐου 2021. Ο σχεδιασμός είναι για υβριδική υλοποίηση στην Πάτρα, 

διαφορετικά θα πραγματοποιηθεί ηλεκτρονικά. 

Επιπλέον, η ΕΕΠΙ&ΜΑ θα υποβάλει αίτηση εκπαιδευτικού grant σε εταιρεία για την 

επανάληψη του εγχειρήματος του CNS SPECT/CT Imaging Educational Course και πάλι με 

διεθνή προσανατολισμό και απήχηση.  
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• Εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση 

Η επόμενη Τακτική Γενική Συνέλευση θα είναι Εκλογική και θα πραγματοποιηθεί τον 

Δεκέμβριο του 2021. Το παρόν ΔΣ θα κάνει την απαραίτηση προετοιμασία για την ομαλή 

μετάβαση στο νέο ΔΣ της ΕΕΠΙ&ΜΑ. 

 Με την ολοκλήρωση του Προγραμματισμού δράσης για το επόμενο έτος, ο Πρόεδρος της 

Γενικής Συνέλευσης κ. Κούτσικος κάλεσε το σώμα να ψηφίσει στο ερώτημα «Εγκρίνετε τον 

προγραμματισμό δράσης για το έτος 2021;» και με πιθανές απαντήσεις Εγκρίνεται / Απορρίπτεται 

/ Αποχή. Η Γενική Συνέλευση, μετά από ηλεκτρονική ψηφοφορία, ενέκρινε τον προγραμματισμό 

δράσης έτους 2021 ομόφωνα (με ψήφους 20 υπέρ, 0 κατά και αποχή 0 μελών). 

 

 

4) Άλλα ζητήματα 

 

 Ολοκληρώνοντας τη διαδικασία σε σχέση με την Ημερήσια Διάταξη και τις προβλεπόμενες 

διαδικασίες, ο κ. Κούτσικος ως Πρόεδρος της ΓΣ απευθύνθηκε στο σώμα και ρώτησε αν κάποιο 

μέλος επιθυμεί να λάβει τον λόγο. Τον λόγο ζήτησε και έλαβε ο κ. Παναγιώτης Γεωργούλιας, ο 

οποίος επανέφερε το θέμα της ένωσης της ΕΕΠΙ&ΜΑ με την «Ελληνική Εταιρεία Πυρηνικής 

Ιατρικής». Συγκεκριμένα, ζήτησε να τεθεί στο σώμα ως ερώτημα αν συμφωνεί με το να 

απευθύνουμε πρόσκληση ένωσης και να προχωρήσει το ΔΣ σε διερευνητικές συνομιλίες προς την 

κατεύθυνση αυτή. Ο κ. Γεωργούλιας εκτίμησε ότι ο χρόνος έχει ωριμάσει και οι συνθήκες είναι 

ευνοϊκές για την έναρξη συνομιλιών, με τρόπο επίσημο, χωρίς στεγανά και με απόλυτη διαφάνεια. 

Το βασικό είναι να υπάρχει η καλή διάθεση, πρέπει να γίνει αυτό το βήμα προς τα μπρος. Οι 

λεπτομέρειες και οι διαδικασίες μπορούν να συζητηθούν, να ρυθμιστούν και να βρεθούν λύσεις. 

Η ΕΕΠΙ&ΜΑ πρέπει να βρει το θάρρος να απευθύνει την πρόσκληση επίσημα, με απόφαση της 

Γενικής Συνέλευσης, και εκτιμά ότι θα έχει αίσια έκβαση. Δεν είμαστε τόσοι πολλοί οι Πυρηνικοί 

Ιατροί, δεν έχουμε τίποτα να χωρίσουμε, πρέπει να υπάρχει ομόνοια και με προσωπικά και με 

γεωγραφικά κριτήρια και χαρακτηριστικά επ’ωφελεία της ειδικότητας. 

Ο Πρόεδρος της ΓΣ κ. Κούτσικος ζήτησε από το σώμα να εκφράσει την όποια αντίρρηση να τεθεί 

σε ψηφοφορία το ζήτημα που έθεσε ο κ. Γεωργούλιας. Δεν εκφράστηκε κάποια αντίρρηση, οπότε 

ζητήθηκε από τη Γραμματεία της ΕΕΠΙ&ΜΑ να δημιουργηθεί νέα ηλεκτρονική ψηφοφορία με 

ερώτηση «Εγκρίνετε την πρόταση του κ. Γεωργούλια για την προσπάθεια ένωσης της ΕΕΠΙ&ΜΑ 

με την Ελληνική Εταιρεία Πυρηνικής Ιατρικής;» και απαντήσεις Εγκρίνεται / Απορρίπτεται / 

Αποχή. Η Γενική Συνέλευση, μετά από ηλεκτρονική ψηφοφορία, ενέκρινε την πρόταση κατά 

απόλυτη πλειοψηφία (με ψήφους 19 υπέρ, 1 κατά και αποχή 0 μελών). 

Ο κ. Κούτσικος επιβεβαίωσε ότι, στο πλαίσιο της εντολής αυτής, το ΔΣ θα κινηθεί θεσμικά και 

επίσημα απευθύνοντας πρόταση συνεργασίας και ενοποίησης στην «Ελληνική Εταιρεία Πυρηνικής 

Ιατρικής» (εδρεύει στη Θεσσαλονίκη). 

 Ο Πρόεδρος της ΓΣ στο σημείο αυτό ανέγνωσε σχόλια που είχαν αναρτηθεί γραπτώς στην 

πλατφόρμα παρακολούθησης και συγκεκριμένα το αίτημα της κας Πηνελόπης Καραμπινά να 

γίνουν διερευνητικές συνομιλίες και με τους ιδιώτες Πυρηνικούς Ιατρούς. Ο κ. Κούτσικος 

διαβεβαίωσε την κα Καραμπινά ότι το ΔΣ θα ερευνήσει τη λειτουργία του συλλόγου ιδιωτών 

πυρηνικών ιατρών, ώστε να εξετάσει το περιθώριο αντίστοιχων ενεργειών και προς αυτή την 

κατεύθυνση. 

 

 Ο Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης κ. Ιωάννης Θ. Κούτσικος, αφού επιβεβαίωσε ότι όλα 

τα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης τέθηκαν προς συζήτηση και η Συνέλευση τοποθετήθηκε και 

αποφάσισε επί του συνόλου αυτών, έλυσε τη συνεδρίαση και διέταξε τη σύνταξη των Πρακτικών, 

ακολούθως δε την τήρησή τους με επιμέλεια της Γραμματέα κατά τα προβλεπόμενα στα άρθρα 8 

και 9.1.4 του Καταστατικού στο Βιβλίο Πρακτικών της Ελληνικής Εταιρείας Πυρηνικής Ιατρικής & 

Μοριακής Απεικόνισης (ΕΕΠΙ&ΜΑ). 
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